



## Tennisvereniging Het Wooldrik

Aan : Leden TV Het Wooldrik, bestuur TV Het wooldrik  
Betreft : **Notulen** Algemene ledenvergadering – dinsdag 16 maart 2015  
Plaats : Kantine Tennispark Het Wooldrik  
Aanvang : 20:00 uur

---

### 1 Opening en mededelingen:

De voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom. Hij geeft aan dat de extra algemene vergadering wordt gehouden omdat tijdens de jaarvergadering de stukken betreffende het beleidsplan en het huishoudelijk reglement niet tijdig inzichtelijk waren. Hierdoor is tijdens de jaarvergadering verzocht tot het uitschrijven van een nieuwe algemene ledenvergadering.

Margriet Offereins vraagt zich af of de huidige vergadering rechtsgeldig is, vanwege het lage aantal aanwezige leden. De voorzitter geeft aan dat dit het geval is. De statuten en het huishoudelijk reglement geven geen minimumaantal leden dat bij een algemene ledenvergadering aanwezig moet zijn. Aangezien aan de voorwaarden tot bijeenroeping is voldaan, is de vergadering rechtsgeldig.

### 2 Vaststellen agenda

Er zijn geen additionele punten voor de agenda. De voorzitter stelt de agenda vast zoals deze naar de leden is verzonden.

### 3 Ingekomen stukken

De voorzitter geeft aan dat hij een mail heeft ontvangen van Marc Drossaerts. Hij heeft gevraagd of er voldoende op wordt gelet dat er geen gezagsverhouding ontstaat tussen de tennisleraren en de tennisvereniging. Dit zou dan namelijk betekenen dat zij in dienst zijn van de vereniging, wat gevolgen kan hebben voor belastingafdrachten door de vereniging. De voorzitter geeft aan dat hier goed op wordt gelet en dat deze gezagsverhouding niet bestaat. Daarnaast hebben de tennisleraren meerdere opdrachtgevers.

Daarnaast heeft Marc Drossaerts gevraagd of er in het sporttechnische beleid ook rekening wordt gehouden met (de preventie van) blessures. Hiermee zal rekening worden gehouden door de sporttechnische commissie.

#### **4 Beleidsplan 2015-2019**

De voorzitter geeft aan waarom het bestuur ervoor heeft gekozen om een beleidsplan op te stellen. Het beleidsplan maakt voor iedereen duidelijk wat de ambities van het bestuur zijn ten aanzien van de vereniging. Ook geeft hij aan dat het bestuur hierop kan worden afgerekend tijdens de volgende jaarvergaderingen.

Een lid merkt op dat zij het jammer vindt dat het bewaarboekje er niet meer is. Hierop wordt aangegeven dat deze er nog wel is, maar dat deze digitaal verschijnt. Zij geeft aan dat zij dit ook jammer vindt. Immers, nu moet zij hem zelf uitprinten. Een ander lid geeft aan dat zij het ook jammer vindt dat deze niet meer fysiek verschijnt en dat zij denkt dat er hierdoor minder mensen deelnemen aan de activiteiten die de vereniging organiseert. Ellen geeft aan dat op verzoek leden in het bezit kunnen worden gesteld van een fysiek bewaarboekje. Het lid geeft aan dat dit onvoldoende is omdat men deze procedure dan eerst moet kennen.

Henk-Jan van der Heide (uitbater kantine) geeft aan dat er veel vragen komen bij de bar naar het bewaarboekje. Er wordt dan ook aangegeven dat er fysieke exemplaren bij de bar komen te liggen, zodat geïnteresseerden deze kunnen meenemen.

De voorzitter geeft aan dat er ook zal worden gewerkt aan een verenigings-app. Hierdoor wordt de communicatie naar en tussen leden vergemakkelijkt.

De voorzitter vertelt de vergadering dat onze club over veel vrijwilligers beschikt. Maar dat tot dusver geen actief vrijwilligersbeleid wordt gevoerd. Hieraan moet het beleidsplan iets veranderen.

Een lid merkt op dat hij het een heel duidelijk plan vindt. Een ander lid vraagt zich af waarom de trainingen doorgaan tijdens een ALV. Henk-Jan geeft aan dat erover zal worden nagedacht om dit te laten stoppen tijdens de eerstvolgende jaarvergadering.

José Wagteveld vraagt of er duidelijke doelen zijn gesteld voor de sporttechnische commissie. Henk-Jan geeft aan dat dit het geval is. Deze doelen staan uitgewerkt in het beleidsplan. Ook zijn er al twee bijeenkomsten geweest met het bestuur en deze commissie. Daarnaast is de voorzitter van de commissie eerder voorzitter van een sporttechnische commissie geweest van een badminton vereniging. Zij heeft dus ervaring met sporttechnisch beleid en het verwezenlijken van doelen.

Henk-Jan van der Heide vraagt of er ook nog aandacht wordt besteed aan de technische systemen in de kantine. De voorzitter geeft aan dat Chris Brandhorst hiervoor kan worden

benaderd. Gerard Wagelaar geeft aan dat de stichting de terreinen en de opstallen beheert en dat de vereniging de rekening hiervoor dus naar de stichting kan sturen. Peter Geurts geeft aan dat Alex Lütjen hierbij ook betrokken moet worden. Dit omdat hij de technische ondersteuning aan de toernooien levert.

Gerard Wagelaar vraagt of hij met zijn eigen laptop ook hier kan komen om op internet te gaan. Henk-Jan geeft aan dat dit kan en dat de code hiervoor in de kantine komt te liggen. Een lid geeft aan dat zij bij andere verenigingen heeft gezien dat deze code op briefjes komt te staan die in de kantine worden opgehangen.

Henk-Jan van der Heide vraagt zich af waarom er geen richtlijnen zijn voor commissies. Hierin zou bijvoorbeeld de bijdrage vanuit de vereniging aan de commissie moeten worden vastgelegd. René geeft aan dat de vereniging hiervoor geen geld heeft en dat in het huishoudelijk reglement staat dat toernooien zichzelf moeten bedruipen.

José Wagteveld vraagt zich af waarom het bestuur aangeeft dat er geen geld is om de toernooien te subsidiëren. Zij geeft aan dat verschillende verhalen de ronde doen dat de vereniging onvoldoende geld zou hebben. Het bestuur geeft aan dat de kaders voor commissies er wel degelijk zijn. Ook antwoordt de voorzitter José dat de toernooien niet worden gesubsidieerd omdat het huishoudelijk reglement anders bepaalt. Daarnaast is er onvoldoende ruimte op de begroting om vijf (SNS, ITON, ARBO, Veteranen, Kersttoernooi) of meer toernooien te subsidiëren.

José Wagteveld geeft aan dat in het beleidsplan staat dat de kaders voor de commissies naar zowel leden als commissieleden zullen worden gecommuniceerd. Hierop volgt een discussie. René vraagt waarom José dit graag wil hebben. Zij geeft aan dat zij anders denkt dat er veel onduidelijkheid over zal zijn.

Henk-Jan van de Heide vraagt wat het bestuur gaat doen om nieuwe leden zich welkom te laten voelen. Een lid geeft aan dat zij tenniscreef van vroeger mist. Dit was een wekelijks terugkerende activiteit speciaal voor nieuwe leden. Dit zorgde voor sociale binding onder nieuwe leden. Het bestuur geeft aan dat zij door middel van de welkomstdagen voor nieuwe leden in deze behoefte wil voorzien. Daarnaast organiseren de tennisleraars lesserstoernooien. Dit is speciaal voor leden met een laag tennisniveau en dus beginners.

Gerard Wagelaar heeft enkele vragen over het beleidsplan. Hij geeft aan dat hij in het beleidsplan heeft gelezen dat het bestuur van de vereniging de relatie met de stichting onduidelijk vindt. Hij vindt dit vreemd. Dit omdat de stichting nu al 25 jaar bestaat en hij van mening is dat deze relatie ondertussen duidelijk zou moeten zijn. Het bestuur draagt enkele voorbeelden aan waarom zij van mening is dat de relatie tussen de stichting en de vereniging bij het aantreden van het nieuwe bestuur onvoldoende duidelijk is.

Een lid geeft aan dat zij voor het eerst op een ledenvergadering is en dat zij de stukken heeft doorgelezen en hierdoor van mening is dat het bestuur het professioneel en grondig aanpakt. De voorzitter bedankt haar voor het compliment.

## **5 Wijzigingen huishoudelijk reglement**

De vergadering stemt in met de voorgestelde wijziging van artikel 1

De vergadering stemt in met de voorgestelde wijziging van artikel 2

De vergadering stemt in met de voorgestelde wijziging van artikel 4

Een lid vraagt of in artikel 11 de tweede zin van volgorde moet worden gewijzigd. Het bestuur geeft aan dat dit niet het geval is. Er is onduidelijkheid over zin 3 van artikel 11. De vergadering geeft aan dat deze verwisseld zou moeten worden met zin 2. Met deze wijziging gaat de vereniging akkoord met het voorstel.

De vergadering stemt in met de voorgestelde wijziging van artikel 15

De vergadering stemt in met de voorgestelde wijziging van artikel 23

Peter Geurts (bestuurslid) merkt op dat artikel 24 gemeld zou moeten worden zonder toevoeging. De voorzitter geeft aan dat de zin geen arbeidsrelatie aangeeft. Het artikel wordt goedgekeurd zoals het is weergegeven.

De vergadering stemt in met de voorgestelde wijziging van artikel 26

## **6 Rondvraag**

Een lid vraagt of het mogelijk is om toegang te krijgen tot de wc's als de kantine dicht is. Bijvoorbeeld met een KNLTB pas. Gerard Wagelaar geeft aan dat met de tennishal de afspraak is gemaakt dat onze leden daar naar de wc kunnen. Ook kunnen zij daar de kleedkamers gebruiken. Er wordt aangegeven dat in de zomer de tennishal overdag dicht is. De vereniging zal een bezoek indienen bij de stichting om dit te realiseren.

Een ander lid geeft aan dat er ook als de kantine dicht is, de mogelijkheid moet komen om af te hangen via het ahangsysteem. Dit is nu niet mogelijk. De voorzitter geeft aan dat het bestuur hier ook al over heeft nagedacht. Ook hiervoor zal een verzoek worden ingediend bij de stichting.

## **7 Sluiting**

De voorzitter sluit de vergadering en dankt de aanwezigen voor hun komst.